
 
DAZER ULTRASONIC DOG DETERRENT 
____ —^^—„— _   _ _ The DAZER is a hand held ultrasonic dog ■LX̂ ^B̂ KSÎ Ê        ̂ ^^v deterrent useful for anyone who wants to avoid 
M^^ r̂̂ M^C£ S — g g    contact with dogs. The DAZER is a humane 

alternative to sprays and other methods to avoid dog bites. 
The DAZER emits a high frequency sound heard by dogs and cats, but is harmless and barely 
perceptible by humans. The DAZERs output startles the approaching dog causing most to stop, move 
away or stay in place allowing the user to avoid contact with the animal. The DAZER is most effective on 
unfamiliar and aggressive animals. Use of the DAZER with familiar and passive friendly dogs or your 
own pet may not evoke a significant reaction. Effectiveness of the DAZER is based on emission of 
sound and many factors can determine its performance. The distance from the dog, age, temperament 
and training of the animal can all affect the reaction of the animal. 

OPERATION AS A DETERRENT 
1. Point the DAZER toward the approaching animal 
2. Press the button and activate DAZER for 1 to 2 seconds 
3. Repeat as necessary to repel or stop the animal 

Point the silver disc front of the DAZER towards the animal for best results. The DAZERs output is 
directional and therefore the effectiveness is reduced when used at an angle. It is often more effective to 
use 1 or 2 second repeated bursts rather than a constant activation. Although the animal will hear the 
high frequency sound at 20 feet (7 meters) or more, it is most effective and discomforting at 5 to 15 feet 
(2 to 5 meters). Many experts agree that to avoid contact with unwanted dogs, it is best to face the 
approaching animal, not to turn and run. They also caution not to stare at the animal. The DAZER will 
help the user to maintain a safe zone and avoid the unwanted animal. 

OPERATION AS A TRAINING DEVICE 
The DAZER can be used in training and conditioning situations such as quieting barking dogs, keeping 
pets off furniture and to reinforce commands. The DAZER should be used from a distance of 5 feet or 
more for best results. The DAZER should be used in conjunction with normal verbal or hand commands 
as reinforcement or to interrupt bad behavior. As in all training, follow standard repetition cycles and 
positive reinforcement practices. Note: Upon the first use your pet may regress from the area entirely. 
This reaction is not unusual and is a result of animal recognizing the sound and its intensity. The sound 
is not physically harmful to the animal. 

TESTING THE DAZER 
The red LED will light brightly and constantly while the button is depressed indicating that 
the DAZER is functioning and the battery is good. If the LED does not light, replace the battery with a 
new 9 Volt Alkaline Battery. 

 

CHANGING THE BATTERY (use only 9 Volt Alkaline Battery!) 
1. Remove the two screws from the bottom of the DAZER. 
2. Lift off top of case and gently pull Alkaline Battery away from terminals. 
3. Plug new Alkaline Battery into the terminals, then replace case top and screws insuring LED is 
visible through the hole in top of case. 

CAUTIONS: Do Not Touch the Silver Disc on Front of the DAZER! 
Denting or damaging the silver disc can cause the DAZER to malfunction and void warranty. 
The DAZER is designed for use in deterring or training canines. The DAZER should not be directed at 
humans or used for other than its intended design. 
The DAZER is not effective on deaf animals and caution should always be maintained to 
avoid contact with potentially dangerous animals. 
Children should not use the DAZER without adult supervision. 

WARRANTY: Valid only in the United States and Canada! 
K-II Enterprises warrants the DAZER to be free of defects in material and workmanship for a period of 60 days from the 
date of purchase from the manufacturer or authorized dealer or distributor. This manufacturers warranty does not supercede 
nor does it include any warranties which may be offered by any authorized distributors or retailers. This warranty is good only 
in the United States and Canada. 
K-II Enterprises is not responsible and does not warrant the battery or damage caused by the battery used in this product. 
All warranties are voided if the product has been damaged, adjusted, abused, modified or tampered with by any other than 
K-II Enterprises authorized personnel. 
All expressed or implied warranties for this product, including warranties of merchantability and fitness for a particular 
purpose, are limited in duration to a period of 60 days from the date of purchase, and no warranties, whether expressed or 
implied, will apply after this period. Some states do not allow limitations on how long an implied warranty lasts or exclusions 
or limitations of incidental or consequential damages, so the above limitations may not apply to you. 
K-II Enterprises liability, whether based on contract, tort, warranty, strict liability or any other theory, shall not exceed the 
price of the individual product whose defect or damage is the basis of the claim. In no event will K-II Enterprises or its 
dealers or suppliers be liable to the user for any damages arising out of the use or inability to use this product. 
To make a claim under this warranty for replacement or repair, return the DAZER with dated purchase receipt to the original 
place of purchase or write K-II Enterprises, PO Box 306, Camillus, NY 13031 for shipment information - DO NOT 
RETURN PRODUCT TO THIS ADDRESS. 
Find more information at www.kiienterprises.com/products 
DAZER® is a registered trademark of K-II Enterprises 

Revised: November 2006 

 
DAZER II. УЛЬТРАЗВУКОВОЙ ОТПУГИВАТЕЛЬ СОБАК 
DAZER II - это переносной отпугиватель собак, 
полезный каждому, кто хочет избежать контакта с 
собаками. DAZER II - это гуманная альтернатива 
баллончикам с газом и другим средствам защиты. 

DAZER II излучает звук высокой частоты, который слышат собаки и кошки, но который не слышат 
люди. Выходной сигнал DAZER II отпугивает приближающуюся собаку, в большинстве случаев 
останавливая ее, заставляя убежать или держаться на расстоянии, позволяя Вам избежать 
контакта с животным. DAZER II наиболее эффективен для защиты от враждебно-настроенных и 
агрессивных собак. Использование DAZER II на дружелюбных и пассивных собаках, а также на 
вашей собственной собаке может не вызвать особенной реакции (реакции испуга). 
Эффективность DAZER II  зависит от многих факторов. Расстояние до собаки, возраст, 
темперамент, уровень натренированности - все это может повлиять на реакцию собаки. 
 
ИСПОЛЬЗОВАНИЕ ОТПУГИВАТЕЛЯ 
•Направьте DAZER II  на приближающуюся собаку; 
•Нажмите кнопку включения и активируйте DAZER II на две – три секунды. При необходимости 
повторите; 
•Направляйте серебряный диск в торце корпуса DAZER II в направлении приближающейся 
собаки для получения наилучшего эффекта отпугивания.  
Выходной сигнал DAZER II является направленным и, следовательно, эффективность 
воздействия снижается, когда прибор направлен под углом к собаке. Часто более эффективно  
периодически нажимать на кнопку включения  в течение 2-3 секунд, чем постоянно держать 
кнопку нажатой. Хотя животное будет слышать звук высокой частоты на расстоянии 7 метров и 
более, наибольший дискомфорт собака испытывает на расстоянии 2 – 5 метров. Множество 
экспертов соглашаются с тем, что для того, чтобы избежать нежелательного контакта с собаками, 
лучше всего встретить приближающееся животное, а не убегать от него. Эксперты также 
предупреждают о том, что лучше не смотреть в глаза собаке. DAZER II поможет вам создать 
около себя “зону безопасности”, чтобы избежать близкого контакта с собакой. 
 
ИСПОЛЬЗОВАНИЕ DAZER II ДЛЯ ДРЕССИРОВКИ 
DAZER II  может быть использован для тренировочных целей. Запретить собаке лаять, грызть 
мебель и обувь, а также для обучения командам и прекращения плохого поведения. В этом 
случае DAZER II должен быть использован с расстояния 2 – 3 метра  в сочетании со словесной 
командой. Как и при любых тренировках поощряйте вашу собаку. Обратите внимание: при 
первом  
использовании DAZER II, ваша собака может убежать с тренировочной площадки. Такая реакция 
не является необычной, а есть результат реакции на ультразвук. Ультразвук не причинит 
физической боли вашей собаке. 
 
 
 

 
 
ИСПРАВНОСТЬ  DAZER II 
Красный индикатор на передней панели DAZER II должен  гореть ярко и постоянно, в то время 
как кнопка включения нажата. Это говорит о том, что DAZER II находится в рабочем состоянии и 
уровень зарядки батареи в норме. Если красный индикатор не горит, замените батарею новой. 
 
ЗАМЕНА БАТАРЕИ  
(используйте только Алкалайн Батарею 9 Вольт) 
•Отверните два винта на задней крышке корпуса DAZER II; 
•Поднимите верхнюю часть корпуса и аккуратно извлеките старую батарею;  
•Установите новую батарею и заверните два винта, убедившись, что красный индикатор виден 
через отверстие в верхней части корпуса. 
 
Внимание:  
* Не трогайте серебряный диск в торце корпуса DAZER II. Повреждение серебряного диска может 
вызвать неправильную работу прибора и лишение вас прав на гарантийное обслуживание. 
* Прибор DAZER II предназначен для использования в целях защиты и дрессировки. Не 
направляйте DAZER II на людей и не используйте прибор в иных целях. 
* DAZER II не эффективен по отношению к глухим животным.   
* Всегда принимайте дополнительные меры предосторожности для избежания контакта с  
потенциально опасными собаками. 
* Всегда следите за тем, чтобы красный индикатор на передней панели прибора DAZER II  
загорался при нажатии на кнопку включения. 
* Дети не должны использовать DAZER II без присмотра родителей. 
Производитель DAZER II  и его дилеры не несут ответственность за ущерб, вызванный 
неправильным использованием прибора DAZER II или несоблюдением данной инструкции. 
 
ГАРАНТИЯ 
Неисправный прибор подлежит замене в течение двух месяцев со дня покупки при условии 
отсутствия повреждений и сохранения товарного вида.  
 
Более подробную информацию о DAZER II Вы можете найти на сайте http://www.DAZER.ru  
Тел. : +7 (495) 258-00-83 
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the DAZER is functioning and the battery is good. If the LED does not light, replace the battery with a
new 9 Volt Alkaline Battery. 

 
DAZER ULTRASONIC DOG DETERRENT 
____ —^^—„— _   _ _ The DAZER is a hand held ultrasonic dog ■LX̂ ^B̂ KSÎ Ê        ̂ ^^v deterrent useful for anyone who wants to avoid 
M^^ r̂̂ M^C£ S — g g    contact with dogs. The DAZER is a humane 

alternative to sprays and other methods to avoid dog bites. 
The DAZER emits a high frequency sound heard by dogs and cats, but is harmless and barely 
perceptible by humans. The DAZERs output startles the approaching dog causing most to stop, move 
away or stay in place allowing the user to avoid contact with the animal. The DAZER is most effective on 
unfamiliar and aggressive animals. Use of the DAZER with familiar and passive friendly dogs or your 
own pet may not evoke a significant reaction. Effectiveness of the DAZER is based on emission of 
sound and many factors can determine its performance. The distance from the dog, age, temperament 
and training of the animal can all affect the reaction of the animal. 

OPERATION AS A DETERRENT 
1. Point the DAZER toward the approaching animal 
2. Press the button and activate DAZER for 1 to 2 seconds 
3. Repeat as necessary to repel or stop the animal 

Point the silver disc front of the DAZER towards the animal for best results. The DAZERs output is 
directional and therefore the effectiveness is reduced when used at an angle. It is often more effective to 
use 1 or 2 second repeated bursts rather than a constant activation. Although the animal will hear the 
high frequency sound at 20 feet (7 meters) or more, it is most effective and discomforting at 5 to 15 feet 
(2 to 5 meters). Many experts agree that to avoid contact with unwanted dogs, it is best to face the 
approaching animal, not to turn and run. They also caution not to stare at the animal. The DAZER will 
help the user to maintain a safe zone and avoid the unwanted animal. 

OPERATION AS A TRAINING DEVICE 
The DAZER can be used in training and conditioning situations such as quieting barking dogs, keeping 
pets off furniture and to reinforce commands. The DAZER should be used from a distance of 5 feet or 
more for best results. The DAZER should be used in conjunction with normal verbal or hand commands 
as reinforcement or to interrupt bad behavior. As in all training, follow standard repetition cycles and 
positive reinforcement practices. Note: Upon the first use your pet may regress from the area entirely. 
This reaction is not unusual and is a result of animal recognizing the sound and its intensity. The sound 
is not physically harmful to the animal. 

TESTING THE DAZER 
The red LED will light brightly and constantly while the button is depressed indicating that 
the DAZER is functioning and the battery is good. If the LED does not light, replace the battery with a 
new 9 Volt Alkaline Battery. 

 

CHANGING THE BATTERY (use only 9 Volt Alkaline Battery!) 
1. Remove the two screws from the bottom of the DAZER. 
2. Lift off top of case and gently pull Alkaline Battery away from terminals. 
3. Plug new Alkaline Battery into the terminals, then replace case top and screws insuring LED is 
visible through the hole in top of case. 

CAUTIONS: Do Not Touch the Silver Disc on Front of the DAZER! 
Denting or damaging the silver disc can cause the DAZER to malfunction and void warranty. 
The DAZER is designed for use in deterring or training canines. The DAZER should not be directed at 
humans or used for other than its intended design. 
The DAZER is not effective on deaf animals and caution should always be maintained to 
avoid contact with potentially dangerous animals. 
Children should not use the DAZER without adult supervision. 

WARRANTY: Valid only in the United States and Canada! 
K-II Enterprises warrants the DAZER to be free of defects in material and workmanship for a period of 60 days from the 
date of purchase from the manufacturer or authorized dealer or distributor. This manufacturers warranty does not supercede 
nor does it include any warranties which may be offered by any authorized distributors or retailers. This warranty is good only 
in the United States and Canada. 
K-II Enterprises is not responsible and does not warrant the battery or damage caused by the battery used in this product. 
All warranties are voided if the product has been damaged, adjusted, abused, modified or tampered with by any other than 
K-II Enterprises authorized personnel. 
All expressed or implied warranties for this product, including warranties of merchantability and fitness for a particular 
purpose, are limited in duration to a period of 60 days from the date of purchase, and no warranties, whether expressed or 
implied, will apply after this period. Some states do not allow limitations on how long an implied warranty lasts or exclusions 
or limitations of incidental or consequential damages, so the above limitations may not apply to you. 
K-II Enterprises liability, whether based on contract, tort, warranty, strict liability or any other theory, shall not exceed the 
price of the individual product whose defect or damage is the basis of the claim. In no event will K-II Enterprises or its 
dealers or suppliers be liable to the user for any damages arising out of the use or inability to use this product. 
To make a claim under this warranty for replacement or repair, return the DAZER with dated purchase receipt to the original 
place of purchase or write K-II Enterprises, PO Box 306, Camillus, NY 13031 for shipment information - DO NOT 
RETURN PRODUCT TO THIS ADDRESS. 
Find more information at www.kiienterprises.com/products 
DAZER® is a registered trademark of K-II Enterprises 
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DAZER II. УЛЬТРАЗВУКОВОЙ ОТПУГИВАТЕЛЬ СОБАК 
DAZER II - это переносной отпугиватель собак, 
полезный каждому, кто хочет избежать контакта с 
собаками. DAZER II - это гуманная альтернатива 
баллончикам с газом и другим средствам защиты. 

DAZER II излучает звук высокой частоты, который слышат собаки и кошки, но который не слышат 
люди. Выходной сигнал DAZER II отпугивает приближающуюся собаку, в большинстве случаев 
останавливая ее, заставляя убежать или держаться на расстоянии, позволяя Вам избежать 
контакта с животным. DAZER II наиболее эффективен для защиты от враждебно-настроенных и 
агрессивных собак. Использование DAZER II на дружелюбных и пассивных собаках, а также на 
вашей собственной собаке может не вызвать особенной реакции (реакции испуга). 
Эффективность DAZER II  зависит от многих факторов. Расстояние до собаки, возраст, 
темперамент, уровень натренированности - все это может повлиять на реакцию собаки. 
 
ИСПОЛЬЗОВАНИЕ ОТПУГИВАТЕЛЯ 
•Направьте DAZER II  на приближающуюся собаку; 
•Нажмите кнопку включения и активируйте DAZER II на две – три секунды. При необходимости 
повторите; 
•Направляйте серебряный диск в торце корпуса DAZER II в направлении приближающейся 
собаки для получения наилучшего эффекта отпугивания.  
Выходной сигнал DAZER II является направленным и, следовательно, эффективность 
воздействия снижается, когда прибор направлен под углом к собаке. Часто более эффективно  
периодически нажимать на кнопку включения  в течение 2-3 секунд, чем постоянно держать 
кнопку нажатой. Хотя животное будет слышать звук высокой частоты на расстоянии 7 метров и 
более, наибольший дискомфорт собака испытывает на расстоянии 2 – 5 метров. Множество 
экспертов соглашаются с тем, что для того, чтобы избежать нежелательного контакта с собаками, 
лучше всего встретить приближающееся животное, а не убегать от него. Эксперты также 
предупреждают о том, что лучше не смотреть в глаза собаке. DAZER II поможет вам создать 
около себя “зону безопасности”, чтобы избежать близкого контакта с собакой. 
 
ИСПОЛЬЗОВАНИЕ DAZER II ДЛЯ ДРЕССИРОВКИ 
DAZER II  может быть использован для тренировочных целей. Запретить собаке лаять, грызть 
мебель и обувь, а также для обучения командам и прекращения плохого поведения. В этом 
случае DAZER II должен быть использован с расстояния 2 – 3 метра  в сочетании со словесной 
командой. Как и при любых тренировках поощряйте вашу собаку. Обратите внимание: при 
первом  
использовании DAZER II, ваша собака может убежать с тренировочной площадки. Такая реакция 
не является необычной, а есть результат реакции на ультразвук. Ультразвук не причинит 
физической боли вашей собаке. 
 
 
 

 
 
ИСПРАВНОСТЬ  DAZER II 
Красный индикатор на передней панели DAZER II должен  гореть ярко и постоянно, в то время 
как кнопка включения нажата. Это говорит о том, что DAZER II находится в рабочем состоянии и 
уровень зарядки батареи в норме. Если красный индикатор не горит, замените батарею новой. 
 
ЗАМЕНА БАТАРЕИ  
(используйте только Алкалайн Батарею 9 Вольт) 
•Отверните два винта на задней крышке корпуса DAZER II; 
•Поднимите верхнюю часть корпуса и аккуратно извлеките старую батарею;  
•Установите новую батарею и заверните два винта, убедившись, что красный индикатор виден 
через отверстие в верхней части корпуса. 
 
Внимание:  
* Не трогайте серебряный диск в торце корпуса DAZER II. Повреждение серебряного диска может 
вызвать неправильную работу прибора и лишение вас прав на гарантийное обслуживание. 
* Прибор DAZER II предназначен для использования в целях защиты и дрессировки. Не 
направляйте DAZER II на людей и не используйте прибор в иных целях. 
* DAZER II не эффективен по отношению к глухим животным.   
* Всегда принимайте дополнительные меры предосторожности для избежания контакта с  
потенциально опасными собаками. 
* Всегда следите за тем, чтобы красный индикатор на передней панели прибора DAZER II  
загорался при нажатии на кнопку включения. 
* Дети не должны использовать DAZER II без присмотра родителей. 
Производитель DAZER II  и его дилеры не несут ответственность за ущерб, вызванный 
неправильным использованием прибора DAZER II или несоблюдением данной инструкции. 
 
ГАРАНТИЯ 
Неисправный прибор подлежит замене в течение двух месяцев со дня покупки при условии 
отсутствия повреждений и сохранения товарного вида.  
 
Более подробную информацию о DAZER II Вы можете найти на сайте http://www.DAZER.ru  
Тел. : +7 (495) 258-00-83 
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the DAZER is functioning and the battery is good. If the LED does not light, replace the battery with a
new 9 Volt Alkaline Battery. 
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